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Høringssvar fra VID angående Campusfunksjonalitet 
 

Vi takker for å bli spurt om innspill til å bekrefte om Campusfunksjonalitet i FS ivaretar 

institusjonenes behov.  

Vi har gjengitt spørsmålene og svarer direkte under disse.  

 

Bekreftelse på ivaretakelse av behov? 

Vi synes det er vanskelig å se hvilke konsekvenser campusfunksjonaliteten vil få.  

VID mener at det er gjort et grundig arbeid som i hovedtrekk ivaretar våre interesser, men har noen 

ønsker. Se under 

 

Er fremdriftsplanen akseptabel? 

Fremdriftsplanen er akseptabel for VID. 

 

Andre sider av campusproblematikken som ikke er belyst? 

For oss kan det være ønskelig å kunne sette campus som utgått, og/eller rutine for å overføre fra en 

/slå sammen campus til/med en annen ved f eks samlokalisering, som VID sannsynligvis vil få i 

fremtiden. 

Ønsker at besøksadresse og ev tlf.nr. kunne knyttes til campus og hentes ut til f eks utdanning.no.  


